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Odens samfällighetsförening juni 2016 

2016-06-14  hölls styrelsemöte.  

Kompost och rishög är bortforslad. Potthålen är lagade, med vissa brister som vi ska påtala 

till Valhalls sf. Sand/grushögarna ligger fortfarande kvar. Någon som behöver sand eller 

grus?  

Frysboxen i undercentralen har lagt av efter MÅNGA år som reserv för oss som bor på 

Odens väg. Är det någon som har en box som är på väg att utrangeras men ännu fungerar 

och som kan tänka sig att skänka den till föreningen? Alternativet är att vi inte har någon 

reservfrysbox. 

Vi har nu fått in två anbud på uppdatering av undercentralen. Undercentralens 

uppdatering är dock inte så akut som vi först trodde. Det behöver i dagsläget bytas 

påfyllningsventil till värmesystemet. Arbetet kommer att beställas snarast. Styrelsen 

fortsätter att arbeta med frågan. 

Vårt avtal med Telia för IT, tv och telefoni går ut i september 2018. Det kommer att bildas 

en ”fibergrupp” där vår framtida fiberlösning kommer att bearbetas. Bengt Gryckdal 

kommer att vara ansvarig för gruppen.  Är du intresserad av sådana frågor? Meddela ditt 

gårdsombud! 

Valhalls sf har en hemsida: www.valhallsff.se där information från paraplyorganisationen 

kommer att finnas. 

Många föräldrar upplever problem med biltrafik på Odens väg, hög hastighet, parkerade 

bilar. När det är fotbollsträning eller match är det många bilar som parkerar på 

vändplanen och längs vägen. Ska vi sätta upp förbudsskyltar? Fler vägbulor? Skyltar om 

lekande barn? Gårdsgata? 

Med önskan om en skön sommar! 

Styrelsen 

http://www.valhallsff.se/

